
Spotkanie z posłem Marcinem Skonieczką
Wójt Gminy Grudziądz Andrzej Rodziewicz wraz z radnymi Edwardem Sadurskim i Piotrem Parteką
spotkali  się  25  października  z  Posłem  Marcinem  Skonieczką,  aby  omówić  kluczowe  kwestie
infrastrukturalne  dotyczące  regionu.  Rozmowy koncentrowały  się  wokół  drogi  ekspresowej  S5,
problemów komunikacyjnych związanych z drogą krajową 55 przy wjeździe do Grudziądza oraz
możliwości budowy światłowodów na terenach wiejskich.

Podczas spotkania przedstawiono konkretne propozycje,  mające na celu zmniejszenie korków w
godzinach  szczytu  przy  wjeździe  do  miasta.  Omówiono  także  argumenty  przemawiające  za
wybranym wariantem trasy S5, który zdaniem władz lokalnych najlepiej odpowiada na potrzeby
mieszkańców i użytkowników drogi.


